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Gospod župan, zakaj ste se na nedavnem
odprtju obnovljene lokalne ceste Hotemaže-
Olševek čutili dolžni poudariti, da Občina
Šenčur nima finančnih težav in da bo pravo-
časno poravnala svoje račune tudi za obno-
vo omenjene ceste?

”To sem poudaril, ker takoj, ko dela na neki
investiciji po mnenju ljudi tečejo prepočasi, kot
je na primer pri gradnji kanalizacije Visoko-
Milje, nekateri začno ugotavljati, da je najver-
jetneje v občinski blagajni zmanjkalo denarja.
Kar pa seveda ni res. Občina Šenčur nima lik-
vidnostnih težav. Prejšnje leto smo zaradi ne-
načrtovanega začasnega izpada sredstev od
prodaje zemljišč res plačevali nekatere obvez-
nosti z manjšo zamudo, toda letos takih težav
nimamo več.”

Tudi na Prebačevem je bilo 6. oktobra od-
prtje obnovljene ceste Voklo-Prebačevo ...

”Tako je. Letos smo obnovili drugo polovico
občinske ceste Voklo-Prebačevo. Gre za njeno
razširitev pa tudi za izgradnjo kolesarske steze
ob njej. Poleg tega smo v sami vasi Prebačevo,
na krajšem odseku do križišča s cesto Kranj-

Smlednik, vgradili fekalno kanalizacijo in pli-
novod, saj je edino smiselno, da se ob obnovi
ceste zgradi tudi celotna komunalna infrastruk-
tura, čeprav ne bo takoj v rabi, ampak šele po
izgradnji fekalne kanalizacije proti Trbojam.
Investicija je vredna okoli 300 tisoč evrov.”

Na oktobrski seji bo občinski svet obrav-
naval tudi predlagano širitev obrtno-
poslovne cone v Šenčurju. Za kakšno širitev
gre?

”Gre za manjšo širitev cone na jugu in zaho-
du na zemljišča, ki funkcionalno zaokrožajo
obstoječe površine v coni. S spremembo njiho-
ve namembnosti v stavbno zemljišče bomo ob-
stoječim lastnikom - podjetnikom omogočili
normalno uporabo zemljišč, ki so že v njihovi
lasti. Ti podjetniki bodo na ta način lahko tudi
razširili svoje parkirne površine. Sprememba
pa bo omogočila tudi zaokrožitev cestnega
omrežja v coni.” 

Kako uspešna je občina pri pridobivanju
investitorja za dom starostnikov?

”Predpogoj za tovrstno gradnjo je pridobitev
ustrezne koncesije. Po obljubi predstavnikov
pristojnega ministrstva naj bi še to jesen pono-
vili v preteklosti neuspešen razpis za podelitev
koncesije za kranjsko in loško območje. Raču-
namo, da bo s tem razpisom tudi za šenčursko
območje izdana koncesija zainteresiranemu in-
vestitorju, ki obstaja in je tudi napovedal, da se
bo ob našem soglasju prijavil na omenjeni raz-
pis. Potem ko bo oz. če bo investitor prejel
koncesijo, bodo najprej stekle aktivnosti za
pridobitev zemljišča in izdelavo občinskega
podrobnega prostorskega načrta, ki je potreben
za izgradnjo doma starostnikov. Z lastniki
zemljišč, ki so po sprejetem OPN namenjena
za ta namen, smo načelno že dogovorjeni za
odprodajo zemljišča. Pogovarjamo se, da bi bil
nov dom starostnikov v Šenčurju večinska ali
celo stoodstotna investicija zasebnega investi-
torja. Beseda teče o objektu s približno 150 po-
steljami za varovance, kar bi zagotavljalo ren-

tabilnost celotnega projekta. Občina si sama
težko privoščiti tak investicijski zalogaj, pa
tudi obstoječa praksa kaže, da občina za tak
objekt ni pravi investitor, še manj pa upravlja-
vec. Tudi kjer je do tega prišlo, je občina kas-
neje objekt praviloma dala v najem ali prodala
drugemu upravljavcu oziroma lastniku.”

Bvagnetovo domačijo v Šenčurju namera-
vate razglasiti za kulturni spomenik lokal-
nega pomena. Zakaj?

”To je pogoj, da pridobimo državna sredstva
za ureditev domačije, za katero sicer še nismo
določili, kakšno vsebino ji bomo namenili. O
tem nameravamo povprašati tudi občane. Ob-
jekt sredi Šenčurja trenutno miruje, občina kot
lastnik le skrbi, da ne propada, dobro pa bi
bilo, da bi domačija čim prej zaživela.” 

Občinski svet bo na oktobrski seji obrav-
naval tudi nov poslovnik. Kakšne spremem-
be prinaša?

”Sprejeli smo že nov statut občine, na tej
podlagi pa moramo sedaj sprejeti tudi nov po-
slovnik. V njem so nekatere stvari bolj natanč-
no določene, kar bo omogočalo lažje delo ob-
činskega sveta in delovnih teles. Nov poslov-
nik je usklajen tudi s spremembami zakonoda-
je, ki so se zgodile v zadnjih letih.”

Katere letošnje investicije so že končane
oziroma so v teku?

”Končali smo že rekonstrukciji cest Olševek-
Hotemaže in Voklo-Prebačevo, izvedli smo
preplastitev dela Velesovske ceste, obnovili
streho na Domu krajanov v Šenčurju, teče
gradnja fekalne kanalizacije, plinovoda in ob-
nove vodovoda na relaciji Milje-Visoko, čaka
pa nas še dograditev oz. povečanje poslovilne-
ga prostora pri mrliških vežicah v Šenčurju. V
sklopu obnove krajevnega doma na Visokem
smo obnovili tudi prostore, ki jih uporablja
PGD Visoko-Milje, na samem domu pa smo
zamenjali vhodna vrata in okna, kar prispeva k
boljši izolaciji. Dom krajanov Visoko obnav-
ljamo postopoma, obnovo pa bomo v prihod-
njih letih še nadaljevali.”

Zakaj se še ni začela načrtovana investici-
ja v gasilski dom Hotemaže?

”Gre za legalizacijo in manjšo dograditev ob-
jekta, za kar še vedno ne moremo pridobiti
gradbenega dovoljenja, ker po neki stari vodo-
varstveni študiji, ki je postala del novo spreje-
tega Občinskega prostorskega načrta, to ob-
močje sodi v poplavno območje, kar je seveda
nesmisel, saj objekt stoji skoraj na vrhu klanca.
Po tem kriteriju je polovica Hotemaž na po-
plavnem območju. Zato moramo najprej
ustrezno spremeniti ta dokument, šele nato
bomo lahko pridobili potrebno gradbeno dovo-
ljenje. Računamo, da bo to po vseh zapletih
končano v prihodnjem letu.”

Simon Šubic 

Imamo investitorja 
za dom starostnikov

Računamo, da bo na ponovljenem razpisu zainteresiranemu investitorju tudi za šenčursko območje izdana
koncesija za dom starostnikov, pravi župan Miro Kozelj.

Miro Kozelj
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Na naslovnici: Na OŠ Šenčur so 4. oktobra
pripravili dan prometne varnosti.
Foto: Matic Zorman
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Za letos so 
dela pri koncu

Gradnja kanalizacije in obnova vodovoda v Miljah
in na Visokem bosta končani prihodnje leto.

Za letos predvidena dela v Operaciji Obnova vodovodnega omrežja in
gradnja fekalne kanalizacije na območju naselij Visoko (spodnji del) in
Milje, ki jo financira Evropska unija, so pri koncu. ”Glede na pogodbo o
sofinanciranju smo oziroma bomo letos izvedli vsa predvidena dela. Pri-
marni vod je zgrajen od Vog do avtopralnice Pelko na Visokem in vsi se-
kundarni kanali na tej trasi. Fini asfalt in v tem času tudi vsa signalizacija
bosta urejena od Vog do Bohinca, prav tako bodo urejeni sekundarni ka-
nali oz. ulice. Trenutno se dela izvajajo še na dveh sekundarnih kanalih ter
na državni cesti od Konca do Pelka, tako da bo letos na vseh mestih, kjer
so se izvajala gradbena dela, položen grobi asfalt. Ena od pomembnih pri-
dobitev bodo tudi urejeni prehodi za pešce,” je razložil Aleš Puhar, vod-
ja oddelka za prostorsko in komunalno dejavnost občine Šenčur.

Glede na terminski plan in s tem povezano sofinanciranje EU se bodo
dela nadaljevala v prihodnjem letu - takoj ko bodo vremenske razmere
dopuščale, gradnja pa se bo zaključila pri Kovaču oz. križišču z lokal-
no cesto Visoko-Luže. ”Rok za dokončanje projekta je september 2012,
a računamo, da bodo dela končana bistveno prej,” napoveduje Puhar. 

Še pojasnilo o možnosti oziroma načinu priključevanja na novozgra-
jeno kanalizacijo. Po koncu gradnje bo izveden tehnični pregled in pri-
dobljeno uporabno dovoljenje, sočasno s tem pa bo občina na podlagi
zakonskih določb sprejela odlok o plačilu komunalnega prispevka za
izboljšano oziroma novo komunalno infrastrukturo, za sam priključek
pa bo potrebno pridobiti tudi soglasje upravljavca omrežja - Komunale
Kranj, pojasnjuje Puhar. Vsi objekti, kjer je gradnja že potekala, so že
priključeni na novo vodovodno omrežje, prav tako imajo gospodinjstva
možnost priključka na plinovodno in optično omrežje, za kar pa se ob-
čani obrnejo na lastnika te infrastrukture (Domplan in T-2). 

”Znova se predvsem občanom ob trasi in ostalim uporabnikom cest
zahvaljujemo za potrpežljivost ob gradnji,” še dodaja Puhar. 

Simon Šubic

● vzdrževanje javne razsvetljave 
● semaforizacija križišč  

●  izdelava svetlobnih prometnih znakov

Milje 44, 4212 Visoko, 
e-pošta: info@vigred-elektro.si

Javna razgrnitev prostorskega načrta 
za prenosni plinovod

V Gorenjskem glasu, št. 75 (20. september 2011) in na spletni strani
Občine Šenčur je bilo objavljeno javno naznanilo o javni razgrnitvi
osnutka državnega prostorskega načrta za prenosni plinovod R297B
Šenčur-Cerklje na Gorenjskem. Osnutek z dodatnim gradivom bo do
28. oktobra javno razgrnjen na ministrstvih za okolje in prostor ter
gospodarstvo ter v prostorih občin Šenčur in Cerklje na Gorenjskem.
Javna obravnava dokumenta bo 11. oktobra ob 17. uri v Domu kra-
janov Šenčur. Do konca javne razgrnitve ima zainteresirana javnost
možnost dajanja pripomb in predlogov. S. Š.

Za letos se gradnja kanalizacije in vodovoda na trasi Milje-Visoko počasi končuje,
preostala dela bodo izvedena prihodnje leto.

Oddaja vlog za znižano plačilo vrtca za 2012
Ministrstvo za delo, družino in socialne zadeve obvešča starše, naj

vloge za znižano plačilo vrtca za leto 2012 od 1. decembra 2011
dalje oddajo pri pristojnem centru za socialno delo, in sicer na
novih obrazcih. Ministrstvo bo starše o tem obvestilo tudi z brošu-
rami, na spletnih straneh in preko medijev. 



V četrtek, 13. oktobra 2011, bomo s premično zbiralnico
nevarnih odpadkov obiskali občino Šenčur. 
Nevarne odpadke bomo zbirali na parkirišču pri 
kulturnem domu Visoko med 12. in 15. uro, nato se
bomo premaknili na parkirišče za gasilskim domom 
v Voklem in tam zbirali odpadke med 15.30 in 18.30. 
Brezplačno boste lahko oddali vse vrste nevarnih
odpadkov. 

Na zbirnem mestu bosta prisotna delavec Komunale Kranj in
strokovna oseba iz podjetja, pooblaščenega za zbiranje
nevarnih odpadkov, ki bosta nadzorovala prevzem pripeljanih
nevarnih odpadkov. 

Med nevarne odpadke sodijo: odpadna zdravila, pralna in
kozmetična sredstva, ki vsebujejo nevarne snovi, barve, laki,
topila, lepila, škropiva, pesticidi, razne kemikalije, spreji,
odpadno jedilno in motorno olje, masti, hladilna tekočina, aku-
mulatorji, baterije, tonerji, neonske cevi ... 
Mednje sodi tudi embalaža, v kateri je bil izdelek z nevarnimi
snovmi. Ko na primer porabimo barvo, je embalaža, v kateri je
bila barva, tudi nevaren odpadek.

Nevarne odpadke lahko brezplačno oddate tudi med letom, v
času odprtja zbirnega centra Šenčur (vsak torek in petek, od
13. do 20. ure - v zimskem času od 12. do 19. ure ter vsako
soboto, od 8. do 13. ure). 

Ali izdelek, ki ga uporabljam, 
vsebuje nevarne snovi?

Najbolj zanesljive podatke o nevarnih lastnostih posamez-
nega izdelka lahko preberemo na izdelku samem, saj vsak
poleg navodil vsebuje tudi različna opozorila in navodila 
v obliki grafičnih simbolov in besedil (vnetljivo, zdravju
škodljivo, eksplozivno, oksidativno, okolju škodljivo, strupeno,
jedko).

Zakaj je pomembno ločeno zbiranje
nevarnih odpadkov?

V številnih izdelkih, ki jih vsakodnevno uporabljamo, so snovi, ki
ob nepravilni uporabi, shranjevanju in odstranjevanju lahko
škodujejo našemu zdravju in našemu okolju. 
Svojih nevarnih lastnosti ne izgubijo niti takrat, ko postanejo
odpadek, zato moramo z njimi ravnati drugače kot z drugimi
gospodinjskimi odpadki. 
Nevarnih odpadkov ne smemo odlagati v zabojnike za
mešane komunalne odpadke, ne v zabojnike za ločeno 
zbiranje odpadkov in ne v naravo. Tekočih izdelkov, ki vsebu-
jejo nevarne snovi, ne smemo zlivati v odtok ali kanalizacijo.
Ti odpadki zahtevajo poseben način odstranitve,
saj le tako preprečimo njihov škodljiv vpliv. Zato jih
moramo odložiti ločeno.

Akcija zbiranja nevarnih odpadkov 
iz gospodinjstev

Priložnost, da varno odložite nevarne odpadke. 

KOMUNALA KRANJ d.o.o., UL. MIRKA VADNOVA 1, KRANJ

Čisto je lepo.

Prijazno pozivamo vse občane Šenčurja, da nevarne odpadke prinesete 
na zbirno mesto in nam omogočite, da jih varno odstranimo.

Oglas
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Brezskrbnost
domače
topline
Vsem novim najemnikom plinohrama zagotavljamo brezplačno postavitev 
plihonrama, brezplačen priklop plina do hiše ter brezplačno vzdrževanje in servisiranje.

Tudi z nakupom utekočinjenega naftnega plina pridobite Zlate točke ugodnosti!

čnoapolnili
čnnplinohram

apolnili
apo

vsake 3mesece bomo 
izžrebancu*

Na Olševku so 23. septembra odprli obnov-
ljeno lokalno cesto Hotemaže-Olševek. ”Re-
konstrukcija 770 metrov dolgega odseka ceste
od bodočega krožišča v Hotemažah do potoka
Olševnica in mostu je bila že nujna, saj je bila
cesta relativno stara, na njej pa je bila doslej le
protiprašna prevleka. Investicija, ki je občino
Šenčur stala 250 tisoč evrov, je še toliko bolj
pomembna, ker smo zgradili tudi pločnik, ki
bo občutno povečal varnost pešcev, še zlasti pa
otrok,” je ob odprtju nove, razširjene ceste čez
Olševnico povedal župan Miro Kozelj.

”Nove ceste sem zelo vesela, predvsem pa
pločnika, zato želim, da se v šolo čim večkrat
odpravite peš, saj se med potjo vidi marsikaj
zanimivega. Verjamem, da bomo enkrat doča-
kali tudi kolesarsko stezo, da se bomo spet lah-
ko usedli na kolesa tako pogosto, kot so se vča-
sih,” je ob tej priložnosti povedala ravnateljica
OŠ Šenčur Majda Vehovec.

Pri olševski šoli, ki jo obiskuje okoli osem-
deset otrok, so uredili tudi obojestransko šika-
no za umirjanje prometa, novo avtobusno po-
stajališče in nekaj dodatnih parkirnih prosto-
rov. K večji prometni varnosti bo prispeval
tudi mobilni prikazovalnik hitrosti, ki ga je
doniralo podjetje Goodyear Dunlop Sava Ti-

res, skupaj s podjetjem Todivo pa je šolarjem
poklonilo tudi odsevne brezrokavnike. Na tra-
si obnovljene ceste so postavili tudi javno raz-
svetljavo, zgradili optično omrežje in plino-

vod, izvedli so tudi zaščito na obstoječih tele-
fonskem in elektro omrežjih. Ob šoli so obno-
vili tudi del vodovoda. 

Simon Šubic, foto: Matic Zorman

Nova in zlasti varnejša cesta
Poleti so izvedli rekonstrukcijo 770 metrov dolgega odseka ceste Hotemaže-Olševek in mostu 

čez Olševnico, kar bo povečalo prometno varnost olševskih šolarjev.

Rezanje slavnostnega traku (z leve): ravnateljica Majda Vehovec, župan Miro Kozelj in Iztok Tonejc iz Gorenjske
gradbene družbe
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Vse več podrtih in odnesenih znakov
Letos ima Občina Šenčur precejšnje stroške zaradi vandalizma na prometni signalizaciji. 

”Stroški za nadomestilo in obnovo prometne
signalizacije so se letos zaradi vandalizma za-
res nenormalno povečali,” ugotavlja župan
Miro Kozelj. Neznani storilci prometne znake
odnašajo - najbolj priljubljeni so znaki za ome-
jitev hitrosti -, veliko je poškodovanj, saj brez-
obzirneži brez razloga podirajo prometne zna-
ke, označbe teritorija občine in naselij, in dru-
ge signalizacije, ki je nujno potrebna za pro-
metno varnost. ”Zgodilo se je celo, da je ne-
znani storilec verjetno z večjim delovnim stro-
jem, morda traktorjem, na krožišču za Voklo
najprej zapeljal čez prometni otok, pomečkal
vse okrasno rastlinje, v nadaljevanju pa povo-

zil in uničil prometno signalizacijo tudi pri
podvozu za avtocesto na cesti Šenčur-Voklo,”
pripoveduje župan. 

Stroški za obnovo podrte in ukradene pro-
metne signalizacije so visoki, je razložil Aleš
Puhar iz občinske uprave. Vnovična postavi-
tev podrtega znaka tako stane okoli trideset ev-
rov, smernik stane petnajst do dvajset evrov.
Vsako popravilo utripalca in omarice zanj sta-
ne nekaj sto evrov. Cena prometnih znakov se
giblje od 80 evrov naprej, prometna ogledala
stanejo 500 evrov in več, za drog je treba od-
šteti 60 evrov, poleg tega je treba plačati tudi
postavitev. 

”Odkar imamo skupno redarsko službo, re-
darji redno spremljajo hitrost na izpostavljenih
delih, kjer je to potrebno in smiselno. Prej na-
vedeni odsek Šenčur-Voklo ni med tistimi, kjer

se meri hitrost. Vseeno je cesta ob dežju in po-
ledici nevarna, zato tam mora stati znak za
omejitev hitrosti, sicer lahko pride do trčenja v
podvoz. Prav zato je takšen vandalizem težko
razumeti, saj je prometna signalizacija v korist
vseh udeležencev prometa. Lahko se zgodi, da
bo tisti, ki to počne, imel na vesti koga, ki ni
videl znaka, ki ga opozarja na nevarnost, in bo
zato povzročil prometno nesrečo,” razmišlja
župan in opozarja, da bodo redarji po novem
radarske meritve hitrosti opravljali tudi na ob-
novljeni cesti mimo podružnične šole na Ol-
ševku, kjer je hitrost omejena na 40 km/h. ”Ce-
sta je sedaj nova in široka, zato obstaja nevar-
nost, da bo kdo preveč stopil na plin. Zavedati
se je treba, da je na tej cesti veliko pešcev, še
zlasti pa otrok,” je še povedal župan. 

Simon Šubic

Vaški praznik v Hotemažah
Zadnja avgustovska nedelja je zadnjih pet let v Hotemažah rezervira-

na za vaški praznik, ki ga praznujejo ob prvi omembi vasi. V lepem na-
ravnem ambientu pri mostu čez Kokro so tako tudi letos pripravili va-
ško prireditev, ki jo je začinila z igro enodejanko Ribe - ribice v izved-

bi KUD-a Hotimir (na sliki), ki jo je znova napisal domačin Andrej
Aljančič, režirala pa Mihaela Kolenc. Z njo so septembra gostovali
tudi na Jezerskem, je povedal predsednik KUD-a Marjan Sajovic.

S. Š., foto: Kaja Smole

Podpisali vlogo za kohezijska sredstva
Ministrstvo za okolje in prostor je 20. septembra 2011 izdalo težko

pričakovano gradbeno dovoljenje za izgradnjo novega krvavškega vo-
dovoda, zato so župani občin Cerklje, Šenčur, Kranj, Vodice in Ko-
menda pred nekaj dnevi podpisali skupno vlogo za pridobitev kohezij-
skih sredstev, ki jih pričakujejo do konca letošnjega leta. 

Nov vodovod, ki bo zagotovil večje količine in boljšo kakovost pitne
vode, bodo deloma gradili tudi na ozemlju občine Šenčur. Oskrboval bo
približno 28 tisoč prebivalcev, tudi območje Letališča Jožeta Pučnika
Ljubljana, Poslovne cone Komenda in Obrtno-poslovne cone Šenčur. 

Celotna investicija je vredna približno 19,5 milijona, od tega občine
računajo na dobrih deset milijonov kohezijskih sredstev in 1,8 milijona
državnih virov, preostanek pa bodo morale zagotoviti v občinskih pro-
računih. Občina Šenčur ima v projektu 20,11-odstotni delež, kar pome-
ni približno 1,5 milijona evrov. Gradnja novega vodovoda bi se lahko
začela v drugi polovici leta 2012, zaključena pa bi bila dve leti kasneje.

Jasna Paladin 

Z vami že 20 let

Metka Lampe s.p., S.p. Brnik 69, Cerklje, tel.: 04 25 22 904

DOSTAVA NA DOM
Naročila za dostavo 
sprejemamo na tel. št.
040 307 406

NOVO!

V naši prodajalni na Sp. Brniku 
vam nudimo velik izbor kakovostnih 

nagrobnih sveč.

V mesecu OKTOBRU vas pričakujemo:
od ponedeljka do petka od 9. do 17. ure, 

ob sobotah od 8. do 13. ure 
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Obnovljen dom in
novo igrišče

Praznik KS Visoko-Milje je bil letos še posebej
slovesen zaradi 110-letnice rojstva Valentina Kokalja. 

Med 9. in 18. septembrom so se
na Visokem zvrstile številne prire-
ditve ob krajevnem prazniku. Vr-
hunec dogajanj je bila 16. septem-
bra slavnostna akademija, ob tej
priložnosti pa so namenu predali
tudi obnovljen dom krajanov. Le-
tos so namreč na objektu zamenja-
li okna in vrata, v kuhinji imajo
nove talne obloge, manjša popra-
vila so bila izvedena tudi v toaleti,
v dvorani pa imajo odslej nov oja-
čevalec. Ob tem so že v prejšnjih
letih obnovili dvorano in kurilni-
co, v prihodnjih letih pa načrtuje-
jo še novo fasado ter obnovo
ostrešja in notranje veže, je pojas-
nila Staša Pavlič, predsednica KS
Visoko-Milje. Na akademiji so
podelili tudi bronasti plaketi Mar-
jeti Sajevic in Viliju Koncu za
dolgoletno delo v krajevni skup-
nosti. Akademijo pripravil KUD
Valentin Kokalj, ki se je v kultur-

nem programu sprehodil skozi
zgodovino Visokega in Milj, zbra-
ne pa je nagovoril tudi župan
Miro Kozelj.

Krajevni praznik so 18. septem-
bra izkoristili tudi za slavnostno
odprtje nogometnega igrišča z
umetno travo, ki ga je delno finan-
cirala tudi Nogometna zveza Slo-
venije. Ob tej priložnosti so se
predstavile mlajše selekcije doma-
čega kluba, za konec pa sta se po-
merili ekipi veteranov in gasilcev. 

V okviru praznovanja so se kra-
jani lahko podali tudi na družinski
izlet na Sv. Lovrenc nad Bašljem,
uživali v filmskem večeru, pri-
sluhnili potopisnemu predavanju
Milana Krišlja o Kitajski, zdru-
ženje borcev je k spominskim
obeležjem na Visokem in v Miljah
položilo spominske vence, aktivni
pa so bili tudi domači gasilci. 

Simon Šubic

masaže | kopeli | zeliščna in finska savna 

Poslovna cona A18 | 4208 Šenčur | T: 059 041 790 | 
G: 040 234 436 | E: info@beli-lotos.si | W: www.beli-lotos.si

Nekaj storitev iz naše ponudbe -10%
Tradicionalna 
tajska masaža 

60 min. 37 € 33.33 €

Kraljevska tajska 
masaža s tajskimi zelišči 

90 min. 58 € 52.20 €

Aroma terapija 
s tajskimi zelišči 

90 min. 62 € 55.80 €

Masaža glave, 
vratu in ramen 

30 min. 28 € 23.20 €

Kraljevska intimna kopel 100 
min. 50 €

Klasična manikura 15.9 €
Francoska manikura 12.9 €
Popolna pedikura 25.9 €
Več o ponudbi si preberite na naši spletni strani.

Delovni čas: Odprti smo od ponedeljka do 
sobote od 14. do 22. ure. 

Do konca oktobra nudimo:

Manikura in pedikura

Za naše redne stranke:
Ob petkratnem obisku Belega lotosa,

ena masaža gratis.

10% popust na vse masaže.

15% popust na vse masaže
ob istočasnem obisku para.

Na akademiji so se sprehodili skozi zgodovino Visokega in Milj.

Novo nogometno  igrišče z umetno travo
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Zdaj tudi na zemljevidu sveta 
V torek so v Muzeju občine Šenčur odprli razstavo umetniških del, nastalih ne letošnjem 

6. simpoziju umetniške keramike V-oglje. Simpozij sprejet v Mednarodno akademijo keramike 
(International Academy of Ceramics).

Muzej je bil v torek spet premajhen za vse
obiskovalce. Pravzaprav je vsako jesen, ko so
na ogled dela z aktualnega simpozija V-oglje,
ki se že po tradiciji odvija v začetku julija v
Vogljah pri gostiteljih Barbi Štembergar Zu-
pan in Niku Zupanu. Poleg predstavljenih iz-
jemno kvalitetnih del, ki jih je v okviru letoš-
njega simpozija ustvarilo deset avtorjev iz še-
stih držav, je večer še dodatno oplemenitila
novica, da je bil v teh dneh Simpozij umetni-
ške keramike V-oglje sprejet v prestižno Med-
narodno akademijo keramike (International
Academy of Ceramics), ki je bila ustanovljena
leta 1952 v Ženevi v Švici in je vodilna sve-
tovna organizacija, ki zastopa interese kerami-
kov po vsem svetu. Članstvo v Akademiji
predstavljajo posamezni oblikovalci, ki jih
podpirajo pisci in kritiki, kustosi muzejev in
galerij ter zasebni zbiralci. Ustrezna oblika
članstva je na voljo tudi strokovnim združe-
njem, centrom keramičnih dejavnosti in izob-
raževalnim institucijam, ki bistveno širijo po-
vezovanje v okviru Akademije in navzven.
Akademija ima trenutno 440 oblikovalcev, do-
datnih 75 posameznih članov (pisci, kritiki,
kustosi ...) in okrog 25 različnih institucional-
nih skupin iz 55 držav sveta.

”Za naju je to v tem trenutku zagotovo naj-
večje možno uradno mednarodno priznanje
za svoje delo. To je dokaz, da sva s tem, da
prisegava na kvaliteto tako pri organizaciji
kot pri izboru sodelujočih na simpoziju, na
pravi poti. Hkrati pa je to nov dokaz, da na-
jin trud ni zaman,” je povedala Barba Štem-
bergar Zupan in dodala, da je članstvo v
taki organizaciji največ, kar lahko dosežeš na
področju umetniškega oblikovanja keramike.
”Vsa leta se trudiva, da bi tudi pri nas umet-
niško keramiko obravnavali enakovredno
drugim likovnim umetnostim, a z Ministrstva
za kulturo vedno znova naletiva na odgovor,

češ da gre za zadevo lokalnega pomena.”
Povsem po slovensko, bi lahko dodali, naj-
prej te mora prepoznati tujina, da te cenijo
tudi v domovini. 

Domovini ne pa doma, kjer Barba in Niko
uživata vso podporo domače občine Šenčur,
kar je mogoče razbrati tudi iz besed župana
Mira Kozelja: ”Sprejetje simpozija V-oglje v
tako eminentno družbo keramikov vsega sveta
je prava potrditev, da je bila odločitev, da obči-
na tako rekoč od vsega začetka podpira simpo-
zij, še kako na mestu. Tudi v majhni občini, 
kot je naša, živimo ljudje, ki zmoremo marsi-

kaj, in samo upam, da bosta Barba in Niko
vztrajala tudi v prihodnje.” 

Na razstavi so na ogled dela mojstrov kera-
mike, kot so: Steve Mattison, Hrvoje Duman-
čić, Danka Perović, Ensar Tacyildiz, Gabriel-
la Kuzsel, Klavdij Tutta, Mitja Klančar, Jože
Stražar Kiyohara ter Barbe Štembergar Zupan
in Nika Zupana. V prvem nadstropju muzeja
je na ogled tudi izbor del iz preteklih simpo-
zijev. Razstava bo odprta do 30. oktobra vsak
torek in petek od 17. do 19. ure in vsako nede-
ljo od 10. do 12. ure.

Igor Kavčič, foto: Igor Kavčič 

Šenčurski župan Miro Kozelj je s ponosom spregovoril o pomembnem 
mednarodnem uspehu simpozija V-oglje.

Večer so popestrili mladi člani KUD Valentin Kokalj Visoko. 

Na odprtju smo srečali vse slovenske udeležence letošnjega simpozija: (z leve) Jože Stražar Kiyohara, Niko in
Barba, Klavdij Tutta in Mitja Klančar.
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Gledališki abonma na Visokem
V prvi gledališki abonma na Visokem so uvrstili sedem predstav.

Kulturno-umetniško društvo Valentin Kokalj
Visoko je letos prvič pripravilo gledališki
abonma. ”Že ves čas je bila naša želja pripra-
viti otroško matinejo in gledališki abonma, da
bi z njima v našo dvorano redno privabili obis-
kovalce. V tej sezoni nam je to uspelo. Pripra-
vili smo sedem odličnih gledaliških predstav;
pet je predstav gostujočih amaterskih gleda-
lišč, s katerimi smo se dogovorili za izmenja-
ve, januarja bomo imeli premiero naše igre
Sobe, kot zadnja pa bo predstava Senca tvoj’ga
psa profesionalnega igralca Branka Završana,

ki je na Visokem že gostoval,” je pojasnila
predsednica KUD Valentin Kokalj Visoko Sta-
ša Pavlič. 

Prva predstava Prav poseben par, ki jo igra
KUD Zarja Trnovlje Celje, bo na vrsti že jutri,
8. oktobra, ob 19.30. To bo tudi še zadnja mož-
nost za nakup abonmaja (cena je 35 evrov), ki
se sicer po besedah Pavličeve kar lepo prodaja.
19. novembra bo sledila predstava Gastarbajterja
KUD-a Podlipa - Smrečje, 3. decembra Namiš-
ljeni zdravnik v izvedbi KD Kruh Križe, 14. ja-
nuarja bo domača dramska skupina premierno

zaigrala Sobe, 11. februarja bo gostoval KUD
Stari Trg pri Slovenj Gradcu s predstavo Bolje
tič v roki kot tat na strehi. 17. marca sledi igra
Žalujoči ostali gledališkega društva Kontrada
Kanal, sezono pa bo 7. aprila zaključil že ome-
njeni igralec Branko Završan. ”Vse predstave
so sicer tudi za izven,” je pojasnila Pavličeva.

KUD Valentin Kokalj Visoko je tudi letos
pripravil otroške matineje, ki bodo vse do mar-
ca na sporedu ob sobotah dopoldne. Predstave
so igrane in lutkovne. ”Večina predstav je go-
stujočih, le decembra bomo imeli dve lastni
predstavi,” je še pojasnila Pavličeva. 

Simon Šubic

Prihaja nova komedija
Društvo Gledališče Šenčur bo v sezoni 2011/2012 postreglo z novo komedijo, še boljšo, še zabavnejšo, še bolj smeha

polno in še bolj realistično. Premierno jo bodo uprizorili 19. novembra ob 20. uri v Krajevnem domu Šenčur.

Vsi, ki ste že kdaj prisostvovali kateri izmed predstav Društva 
Gledališča Šenčur, slednje poznate kot amatersko gledališče, ki zna
poskrbeti za preživete prijetne urice, polne smeha in zabave. Poziti-
ven odziv občinstva, pa tudi kritike, tako pozitivne kot negativne, 
so njihovo orodje za doseganje in izpolnjevanje zastavljenih ciljev.

Njihov slogan ob novi predstavi je: ”Ponovno gre zares. Resno. 
Ponovno se boste do solz nasmejali. Še bolj resno. In ponovno vam
ne bo žal. Najbolj resno!”

Prihajajoča komedija Dr(ej)karija prikazuje težave mladih zaljub-
ljencev, ki se morata za dosego svoje sreče spopasti z muhavostjo in
težavnostjo dekletovega očeta. Množica komičnih situacijskih zaple-
tov ju končno pripelje do zaslužene sreče. Drejka, mlado dekle, željno
ljubezni, sicer nekoliko nerodno, ampak iskreno išče svojo pravo lju-
bezen. Najde jo v mladeniču Drejcu, ki je še nekoliko bolj neroden,
vendar pa se z njeno pomočjo prelevi iz plahega mladeniča v postav-
nega in samozavestnega mladega moža. Vse bi bilo v najlepšem redu,
če ne bi bil Drejkin poškodovani očka nekoliko naglušen in si besede
razlagal po svoje. Bo Drejka obdržala pravkar najdeno ljubezen ali ji
bo slednja ušla? Je Drejc mož beseda in bo ostal z Drejko kljub teža-
vam, ki jima jih povzroča naglušni očka? Dodatno vse skupaj začini
še Katka, ko pride iskat svojega namišljenega življenjskega sopotnika

Drejca. Ga bo odpeljala izpred Drejčinih oči in od Drejčinega srca?
Več o predstavi najdete na spletu http://www.gledalisce-sencur.com
in na spletnih straneh prihajajoče komedije http://drejkarija.com. 

Gledališče Šenčur

Brane Završan bo gostoval s predstavo Senca tvoj’ga psa.

Lučkine risarske krajine
Septembra je prostore Muzeja občine 

Šenčur s svojimi likovnimi deli obogatila
slikarka mlajše generacije Lučke Šparovec
iz Tržiča. Na ogled je postavila svoje 
namišljene svetove na malih in tudi nekaj
ekstremno velikih formatih iz zaokrožene-
ga slikarskega cikla Mundus-svet. Avtori-
ca s svojimi deli dokazuje, da je energija
predvsem v slikanju samem. Lučka Špa-
rovec je po končani Srednji šoli za obliko-
vanje in fotografijo študirala na zasebni
Visoki strokovni šoli za risanje in slikanje
v Ljubljani, kjer je lani z odliko diplomi-
rala, trenutno pa nadaljuje podiplomski
študij kulturologije na Fakulteti za družbe-
ne vede. I. K.
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Obnova farne cerkve sv. Jurija
Ker dela potekajo po predvidenem načrtu, bo prva maša po obnovitvi cerkve v nedeljo, 9. oktobra.

V aprilski številki Jurija smo opisali vsa obno-
vitvena dela, ki jih bomo izvedli pri farni cerkvi
sv. Jurija. Načrtovali smo, da se bo obnovilo
mnogo stvari, danes, po štirih mesecih trdega
dela, pa je narejenega še več. Stari, zgodovinsko
pomembni objekti (cerkev je gotovo med naj-
starejšimi stavbami v Šenčurju) pokažejo pravo
stanje šele, ko se poseže vanje. To so najbolj iz-
kusili možje in fantje, ko so se junija v prvih
dneh rušitve pri visokih temperaturah v znoju in
prahu z veliko vnemo lotili rušitvenih del in 
pripravili vse potrebno, da se je obnova sploh
začela. Največji zalogaj so predstavljala zidar-
ska in pleskarska dela znotraj cerkve. Izkazalo
se je, da so stara okna v tako slabem stanju, da
smo jih zamenjali z novimi, kjer so toplotne iz-
gube bistveno manjše. Verniki in drugi obisko-
valci cerkve bodo lažje sedeli v obnovljenih
klopeh, med katerimi je več prostora. Pod klop-
mi so nova lesena tla, nove so tudi spovednice.

Zamenjana in popolnoma obnovljena je elek-
trična inštalacija, nameščena je nova razsvetlja-
va z obnovljenimi lestenci in novo ozvočenje.
Popolna novost v cerkvi je ogrevanje, s kotlov-
nico nad zakristijo in talnimi radiatorji med
klopmi. Cerkev se bo v zimskem času zgolj
temperirala, saj so previsoke temperature zraka
v cerkvi lahko škodljive za oltarje, kipe in orgle.
Vse, kar je povezano z elektriko, bo krmiljeno s

centralnim nadzornim sistemom, ki je nameš-
čen v zakristiji. 

Novost je tudi kamnita stenska obloga, ki jo je
bilo potrebno namestiti zaradi prezračevanja
sten. Vlaga je v cerkev vdirala v veliki meri za-
radi neurejenega odvodnjavanja meteornih vod.
Okrog cerkve je na novo urejeno dreniranje, vsi
strešni odtoki so na novo speljani v ponikovalni-
ce. Zunaj so obnovljeni vsi pragovi in portali z
napisi v latinščini. Ob glavnemu vhodu je ureje-
na klančina za invalidske vozičke. Sprva je bilo
načrtovano, da obnovimo glavna vhodna vrata,
izkazalo pa se je, da zaradi temperiranja cerkve
potrebujemo nova, ki zagotavljajo boljšo tesni-
tev in s tem manjše toplotne izgube. 

Na novo so urejene tudi travnate površine,
zato zunanjščina cerkve z novo zatravitvijo kaže

obnovitveni sijaj celotne obnove cerkve.Vsa
dela so potekala po predvidenem načrtu, 
potrebno je bilo ogromno usklajevanj s samimi
izvajalci, saj se je potrebno zavedati, da je za
nami velikanski projekt, ki ga je bilo potrebno
izpeljati v zastavljenem roku.

Na tem mestu bi se radi zahvalili vsem ljudem
dobre volje, ženam in možem, velikodušnim fa-
ranom, občanom, ki ves projekt podpirate z
marljivim delom in vašimi darovi. Posebej želi-
mo poudariti velikansko delo in pripadnost vseh
prostovoljcev, ki ste vsak dan v velikem številu
prihajali na delo in vsak na svoj način, z veliko
zavzetostjo in podarjenega časa za skupnost po-
magali pri obnovi. Resnično ste vsi lahko zgled
krščanske edinosti, ki jo danes v svetu še kako
potrebujemo. Zahvala gre tudi izvajalcem del in
šenčurskim gasilcem, ki so v luči dobro oprav-
ljenega dela za našo cerkev pustili pečat, ki bo
ostal viden naslednja desetletja, ki so pred nami. 

Ker dela potekajo po predvidenem načrtu, bo
prva maša po obnovitvi cerkve obhajana na
praznik farnega žegnanja v nedeljo, 9. oktobra.
Slovesno praznovanje 250-letnice posvetitve
župnijske cerkve pa bo v nedeljo, 20. novembra,
ko bo slovesno sv. mašo popoldne ob 15. uri vo-
dil nadškof in ljubljanski metropolit dr. Anton
Stres. Lepo vabljeni!

Sebastijan Mohar, foto: Matic Zorman

NOVO!  VSE ZA ČISTOČO               NA ENEM MESTU

ČISTO JE ZDRAVO
Specializirana trgovina čistil in opreme 
za domačo in profesionalno uporabo

Poslovna cona A 47 Šenčur
tel.: 04 257 73 33

info@prosencom.com

www.prosencom.com

AKEMI
(čistila za kamen)

AKCIJA 
NEGOVALNI SET ZA 
NAGROBNIKE -40%

čistilno sredstvo
zaščitno sredstvo
negovalno sredstvo
pribor za čiščenje

čistila za marmorje in granitečistila za marmorje in granite
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www.g-k.si

STORITVE Z GRADBENO IN 
KMETIJSKO MEHANIZACIJO
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4208 Šenčur
Delavska 18

tel.: 251-52-00
privat: 250-64-74Anton Magdič s.p.

Gradbena mehanizacija 
Vilko Konc, s. p.

Visoko 5, 4212 Visoko
Telefon: (04) 253-10-54
GSM: 041 652-654

Odprli obnovljene prostore
Za Prostovoljno gasilsko društvo Visoko-Milje je bil minuli mesec zelo pester. 

Najprej so 9. oktobra v okviru praznika KS
Visoko-Milje uradno odprli obnovljene gasil-
ske prostore na Visokem, odprtja sta se udele-
žila tudi župan Miro Kozelj in predsednica
krajevne skupnosti Staša Pavlič. Kot je pove-
dala predsednica PGD Visoko-Milje Larisa
Bakovnik, je občina v okviru obnove krajev-
nega doma poskrbela tudi za kompletno obno-
vo gasilskih prostorov. Dobili so nova garažna
vrata in okna, prepleskali so vse prostore, nove
talne obloge, obnovili so jim elektro in vodo-
vodno instalacijo ter pohištvo. ”Velika pridobi-
tev je tudi stojalo za operativce, kakršnega smo
videli v Gasilski brigadi Koper. Namenjeno je
shranjevanju opreme operativnih gasilcev, kar
skrajša čas oblačenja ob intervencijah,” je raz-
ložila Bakovnikova. 

V okviru krajevnega praznika so pripravili
tudi demonstracijsko vajo evakuacije visoške-
ga vrtca, na kateri je sodelovalo 60 gasilcev s
šestimi vozili. ”Želeli smo preizkusiti reakcij-
ski čas za evakuacijo otrok iz vrtca. To je bila
prva takšna vaja, ki je bila dobrodošla tudi za
vzgojiteljice, in koristno bi bilo, da jo še pono-
vimo. Na vaji so sodelovala še gasilska društva
Hotemaže, Olševek ter Britof in Preddvor,” je
razložil poveljnik gasilskega društva Matjaž

Bakovnik, ki je prvo oktobrsko nedeljo skupaj
s partnerjem Andrejem Sušnikom osvojil tretje
mesto na državnem tekmovanju v Fire comba-
tu v Šentjurju pri Celju. 

Medtem ko večina gasilskih društev gasilske
maše organizira spomladi ob sv. Florjanu, pa
so se v PGD Visoko-Milje odločili, da jo za
vse pokojne in žive gasilce organizirajo okto-
bra - ob mesecu požarne varnosti. ”Odziv vaš-
čanov in gasilcev je bil zelo dober, visoška 
cerkev je bila 2. oktobra povsem polna. Maše
so se udeležili tudi predstavniki sosednjih 

društev, na pomoč pa so nam priskočile tudi
gospodinje z Visokega in napekle pecivo za
pogostitev. Ob tej priložnosti je šenčurski žup-
nik Urban Kokalj tudi blagoslovil prenovljene
gasilske prostore,” je razložila Bakovnikova. 

Že sredi septembra pa je v športnem parku
Rapa potekalo tretje srečanje članic Gasilske
zveze Kokra. Za udeleženke, bilo jih je približ-
no štirideset, so pripravili tudi preizkušnjo:
preteči ali prehoditi so morale dva kilometra
dolgo pot, vmes pa so jih na petih točkah čaka-
le različne naloge. Simon Šubic

Gasilske maše so se 2. oktobra udeležili tudi člani drugih gasilskih društev. 

www.gorenjskiglas.si



Gasilci

12 - J U R I J

Sektorska vaja v Hotemažah
V dveurni vaji je sodelovalo okoli 85 gasilcev iz sedmih društev.

Prostovoljno gasilsko društvo Hotemaže je 23.
septembra pri mostu čez Kokro v Hotemažah
organiziralo vajo severnega sektorja Občine
Šenčur, na kateri je sodelovalo okoli 85 gasilcev
iz sedmih prostovoljnih gasilskih društev (Hote-
maže, Olševek, Visoko-Milje, Luže, Srednja vas,
Šenčur in gostujoče društvo Preddvor) z enajsti-
mi vozili. Po scenariju vaje so sodelujoči gasilci
izvedli gašenje gozdnega požara ter reševanje v
požaru ujetih in poškodovanih pet odraslih oseb.
Ker je bil teren težko dostopen, je bilo potrebno
za evakuacijo poškodovanih z ogroženega ob-
močja uporabiti vrvno tehniko. Med požarom je
na cesti pred mostom prišlo tudi do prometne
nesreče dveh osebnih vozil. Eno je pri tem zago-
relo, v drugem pa sta ostali ukleščeni dve osebi,
ki so ju rešili z uporabo hidravličnega orodja.

Vajo, ki je trajala dobri dve uri, je vodil sek-
torski poveljnik Rudolf Sušnik. Ogledalo si jo
je več kot šestdeset vaščanov, med njimi pa
tudi župan Miro Kozelj, podžupan Ciril Koz-
jek, nekdanji župan Franc Kern, predstavnik
vaške skupnosti Andrej Aljančič in predstav-
nik občinskega sveta Petar Potkonjak.

Hotemaški gasilci se ob tej priložnosti zahva-
ljujejo tudi vsem lastnikom zemljišč, snemal-
cem, markirantom in posameznikom, ki so jim
omogočili kvalitetno pripravo in izvedbo vaje.

Simon Šubic
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Če vas mika v
gore, boste v
obeh knjigah

našli podrobne 
opise poti na

posamezne
vrhove, od lažjih

vzponov do težjih
in večdnevnih.

Jelena Justin  
Pozdravljene gore I

Pozdravljene, gore II

II

Jelena Justin

Zaradi velikega povpraševanja smo ponatisnili uspešnico

Pozdravljene gore 1, ki jo v kompletu s knjigo 

Pozdravljene gore 2 ponujamo po posebej privlačni ceni 

25 EUR + poštnina. Cena ene knjige pa je 15 EUR + poštnina.

Knjigi lahko kupite na Gorenjskem glasu, Bleiweisova cesta 4 

v Kranju, jo naročite po tel. št.: 04/201 42 41 ali na: 

narocnine@g-glas.si.

Še nimate 
slovenske zastave?

Za vas smo pripravili izredno ugodno ponudbo
kakovostnih slovenskih zastav.

Slovenska zastava, svilena, 200 x 100 cm, stane le 24,50 EUR.
Slovenska zastava, svilena, 150 x 75 cm , stane le 18,90 EUR.

Zastavo lahko kupite na Gorenjskem glasu, Bleiweisova cesta
4 v Kranju, jo naročite po tel. št.: 04/201 42 41 ali na: 
narocnine@g-glas.si. Če vam jo pošljemo po pošti, plačate 
še poštnino (ok. 3 EUR).

www.gorenjskiglas.si
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Streho obnovili v dveh tednih
Pogorelo ostrešje na gospodarskem poslopju kmetije pri Hrvat v Srednji vasi pri Šenčurju je bilo s pomočjo

vaščanov, gasilcev in drugih obnovljeno v dobrega pol meseca. 

Na kmetiji pri Hrvat družine Sajovic v Sred-
nji vasi je 27. avgusta zvečer zaradi udara strele
že drugič v tridesetih letih zagorelo gospo-
darsko poslopje. K sreči so hitro posredovali
gasilci in sosedje, ki so iz gorečega objekta
rešili živino in obvarovali pred najhujšim
bližnjo stanovanjsko hišo. Kljub vsemu trudu

so zgoreli ostrešje hleva, sušilna naprava in
večja količina sena, v požaru pa je nastalo za
okoli 150 tisoč evrov gmotne škode.

Sajovičevim so v nesreči hitro priskočili na
pomoč številni gasilci, sosedi, sovaščani in pre-
bivalci okoliških vasi, sorodniki, prijatelji,
sodelavci, občina, Rdeči križ in nekatera podjet-

ja, ki so pomagali bodisi pri gašenju požara,
takojšnjem čiščenju pogorišča ali obnovi objek-
ta - z delom, materialom, tudi z gotovino. Tako
so že 14. septembra obnovili streho. ”Pomoči v
takšnem obsegu zares nismo pričakovali in smo
vsem neizmerno hvaležni,” je dejal mladi
gospodar kmetije Tomaž Sajovic. Simon Šubic

Gospodarsko poslopje dan po požaru Tomaž Sajovic pred hlevom z obnovljeno streho

* Akcija velja za gotovino do 31.10. 2011.
Podrobnosti na prodajnih mestih.
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Novo šolsko leto je nova priložnost
Letošnji september se je otrokom še posebej prikupil, saj je postregel z avgustovskimi temperaturami.

Številne šolske aktivnosti smo tako lahko izvedli na prostem, enako varovanci vrtca ob šoli. 

Prehod s počitnic na zahtevno 10-mesečno
umsko delo je bil torej močno olajšan, saj inten-
zivno gibanje na prostem poveča vsakršno kon-
dicijo. Koledarsko leto se s šolskim ne pokriva;
narava nam zdaj ponuja zrele sadeže in zado-
voljni spravljamo pridelke v shrambe; v šoli pa
je zdaj čas skrbno ”načrtovane setve, obdelova-
nja in nege”, da bo spomladi v mladih glavah
zorelo in dozorelo mnogo novih spoznanj in
veščin. Tako bo junijska ”žetev” obilna. 

Učenci bodo v šolskem letu 2011/12 190-krat
odšli v svojo službo; učitelji in starši si želimo,
da pridejo pripravljeni, torej z narejeno doma-
čo nalogo, spočiti, naspani in seveda pravočas-
no. Tako bodo bolj uspešni, pridobili si bodo
prepotrebne delovne navade, privzgojili obču-
tek za red in prevzeli odgovornost. Sami bodo
tako prišli do zaslužene nagrade - do pravic. 

Pravica do izobraževanja postane res pravica,
otroštvo pa brezskrbno, saj je otrok uspešen in
zadovoljen le, če mu ni dolgčas. Starši in uči-
telji imamo sladke skrbi, če vzgajamo delovne-
ga otroka. Največja nagrada za mladostnika je,

ko je sposoben sam uspešno urejati svoj prosti
čas. Takrat je ponosen nase, saj mu je uspelo
najtežje - biti iskren tudi do sebe. 

Novo šolsko leto je dobra nova priložnost.
Prvi mesec je bil prijeten in deloven. Ostalo jih
je še devet. Šolniki se bomo znova potrudili, da
bo šolsko leto pestro in zanimivo, delovno in
uspešno. Načrt dela smo predstavili na rodi-
teljskih sestankih, svetu staršev in svetu šole, v
grobem je zapisan tudi v publikaciji. Obširen
je ter zahteva stalno sodelovanje in sprotno
delo. Ne bojimo se izzivov, volje do dela nam
ne manjka. 

V letošnjem šolskem letu smo si zadali dva
večja cilja, in sicer v šoli na področju bralne
pismenosti in spodbujanju odgovornosti vseh
udeležencev v vzgojno-izobraževalnem proce-
su, v vrtcu pa na razvijanju predbralnih zmož-
nosti in samostojnosti. Pričakujemo in želimo
si, da pri teh prizadevanjih tudi starši zavzeto
in odgovorno odigrate svojo vlogo. 

Ravnateljica Majda Vehovec, 
foto: Matic Zorman

Računalnik je orodje, s katerim se danes
otroci na zabaven in zanimiv način učijo, kako
pravilno uporabljati informacijsko komu-
nikacijsko tehnologijo. Tudi v šoli učitelji ved-
no bolj posegamo po spletnih učilnicah, kjer
učenci lahko dobijo zanimive informacije in
naloge za utrjevanje snovi. Hkrati pa razvoj in-
formatike, njena interaktivnost in povečana
možnost komuniciranja predstavlja veliko tve-
ganje za uporabnike, še posebno za otroke. V
zadnjem času je za večino otrok najprivlačnej-
ši internet, seveda z vsemi možnostmi, ki jih
ponuja.

Starši se soočate s tem, da otroci vedo o raču-
nalnikih in internetu več od vas, saj odraščajo
v virtualnem svetu, ki je popolnoma drugačen
od tistega, ki ga poznate vi. Vzgojna vloga
staršev je postala kompleksnejša in predstavlja
nov izziv, kako vzgajati in podpirati otroka, da
se bo v tem svetu počutil varen. 

Če otrok sedi v svoji sobi za računalnikom,
še ne pomeni, da ni v nevarnosti. Starši se
pogosto sprašujete, ali je sploh možno, da
otrok varno uporablja internet. Na prvi pogled
je to skoraj nemogoče, saj govorimo o odprtem
prostoru, v katerem otroci dobijo ogromno in-
formacij, lahko prosto objavljajo, komentirajo,
sprašujejo, si dopisujejo in raziskujejo. Pa ven-
dar lahko otroka na vse to pripravimo. Tukaj je
nekaj nasvetov, kako lahko starši pripomorete,
da bo vaš otrok varno uporabljal internet.

- Dajte otroku vedeti, da se za njegove ”on
line” aktivnosti zanimate.

- Postavite pravila uporabe interneta (skupaj
z otrokom in zapomnite si: teh pravil se morate
držati tudi vi!).

- Postavite računalnik v dnevno sobo in ne v
otroško sobo.

- Razložite otroku, kdo je tujec (neznanec) v
stvarnem in v virtualnem svetu.

- Razložite otroku, kaj vse se lahko zgodi, če
se z osebo, ki jo pozna zgolj preko ”chata” ali
interneta, dobi brez vašega spremstva na
prvem srečanju.

- Razložite otroku, kakšne so nevarnosti, če
pošilja svoje slike po internetu; razložite mu
tudi pojem otroške pornografije.

- Opozorite jih tudi na nekritični razgovor z
nepoznanimi osebami, posebej pogovor o sek-
su je lahko zanje zelo nevaren.

- Vzemite si čas, približajte se otroku in spre-
govorite z njim tudi o njegovih ”skrivnostih”.

- Poudarite, da so spolne aktivnosti med
mladoletniki in odraslimi kaznivo dejanje.

- Lahko objavljajo osebne informacije, a
naučite jih, kako naj omejijo dostop do teh in-
formacij.

- Opozorilo velja tudi za pametne telefone, s
katerimi otroci prav tako lahko dostopajo do
interneta. 

Mogoče vaš otrok res ve več o računalniku in
informacijsko komunikacijski tehnologiji, toda
vi veste več o življenju. Kot staršu vam je do-
voljeno postavljati pravila in zahtevati, da se
jih otrok drži. To je vaša odgovornost!

OŠ Šenčur

Varna raba interneta
Vzgojna vloga staršev je postala kompleksnejša in predstavlja nov

izziv, kako vzgajati otroka, da se bo v svetu interneta počutil varen.

Šolarjem podarili odsevnike
V okviru tedna otroka in tedna prometne

varnosti smo 4. oktobra opravili z učenci 1.
triade ogled šolske poti in risanje na temo
”Otrok v prometu” na asfaltnih površinah.
Otroci iz vrtca so risali na asfaltne površine
pred vrtcem in ta dan namenili pogovoru o
prometu. Učence 1. triade in predšolske sku-
pine vrtca je nagovoril predstavnik policije.
Ob tej priložnosti so nam predstavniki Good-
year Dunlop Sava Tires in Todivo Šenčur, ki
deluje v okviru servisne mreže Vulco, poda-
rili odsevne brezrokavnike za učence in va-
rovance vrtca. Policist je z učenci opravil
ogled šolske poti in varnega prehajanja ce-
ste. Učenci so ob odhodu na ogled šolske
poti oblekli odsevne jopiče. 

Slavka Weisseisen, foto: Matic Zorman

Učenci bodo v šolskem letu 2011/12 190-krat odšli v
svojo službo.
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Turistični vodnik, ki je ”odkril” Apnišče
Na nedavnem srečanju gorenjskih turističnih delavcev v Cerkljah so podelili priznanje tudi Franciju Erzinu. 

Priznanje Gorenjske turistične zveze so
Franciju Erzinu podelili zaradi dolgoletnega
vodenja pohodnih in turističnih izletov v orga-
nizaciji Turističnega društva Šenčur ter ”od-
kritja” Apnišča, so obrazložili. Apnišče je bilo
do letos nepoznano tudi številnim Šenčurja-
nom, čeprav je s 740 metri najvišji hrib, ki je v
celoti na območju občine Šenčur. Erzin je letos
dal pobudo za Jurjev pohod na Apnišče, v ok-
viru katerega naj bi pohodniki vsaj petnajstkrat
v letu osvojili ta vrh. ”Pričakoval sem, da bo ta
cilj doseglo kakšnih petnajst, dvajset pohodni-
kov, a odziv na akcijo je presenetljiv. Sedaj je
že več kot sto pohodnikov s petnajst in več
vzponi, nekateri jih imajo celo več kot sto, obis-
kov pa je skupaj že več kot devet tisoč. Poti
smo sedaj označili, na vrhu sta tudi vpisna
knjiga in skrinjica z žigom,” je pojasnil 58-let-
ni Šenčurjan.

Erzina poznamo tudi kot turističnega vodni-
ka z licenco za vodenje po Kranju in v kranj-
skih rovih, je pa tudi edini lokalni vodnik po
območju občine Šenčur. ”Ko se v Šenčur pri-
pelje kakšna večja skupina turistov, jih sprej-
mem in popeljem po naših, predvsem kultur-
nih znamenitostih. Ponavadi si ogledamo spo-
menik krompirju s kipom Marije Terezije, cer-
kev sv. Jurija, stalno razstavo keramike v mu-
zeju v Šenčurju, pa cerkev sv. Radegunde v

Srednji vasi. Nekateri si želijo ogledati tudi ve-
lesovski samostan, pa Trbojsko jezero. Večino-
ma nas obiskujejo Slovenci, ki vsi po vrsti pre-
senečeni zapuščajo našo občino. Pred priho-
dom namreč mislijo, da v Šenčurju ne bodo
ničesar videli, potem pa kar veliko zanimivega
izvejo in vidijo. Še najbolj pa pogrešajo pravo
domačo gostilno, kjer bi stregli tudi različne
krompirjeve jedi,” pripoveduje. 

V kratkem bo izšel tudi zemljevid kole-
sarske-pohodniške poti po Šenčurju, ki jo je
Erzin skupaj z Radom Snedicem trasiral v ok-
viru študijskega krožka v lončarskem ateljeju
Barbe Štembergar. ”Pot je krožna in dolga 50
kilometrov, s krakom na Apnišče, kamor se s
kolesom ne sme iti. Skoraj vso pot je možno
prekolesariti s treking kolesi, le na nekih delih
je bolj primerna za gorska kolesa. Zajame vse
kraje v občini Šenčur, povsod pa malenkostno
zaide tudi v sosednje občine. Povezuje vse kra-
je v Šenčurju in jo je možno povsod tudi kraj-
šati. Večinoma gre po makadamskih poteh,
kjer to ni možno, pa po asfaltni cesti,” je razlo-
žil. 

Našega sogovornika poznamo tudi kot ljubi-
teljskega fotografa, ki je imel že več razstav.
Trenutno že pripravlja novo fotografsko razsta-
vo z motivi Šenčurja.  

Simon Šubic

Pet let Kluba mladih Šenčur
Klub mladih Šenčur letos praznuje peto obletnico delovanja, ob tej priložnosti pa je organiziral piknik za

svoje člane in podpornike društva. 

Klub mladih Šenčur je od začetka delovanja pa do danes zelo napre-
doval, kar dokazuje s svojimi projekti in dogodki, ki jih organizira, saj
so vedno bolj odmevni in obiskani. Napredek in dobro delovanje kluba
se kaže s povečevanjem števila članov, glavno pa je to, da je tudi
mladih na dogodkih vedno več, kar je tudi cilj kluba, saj želimo, da bi
bila mladina iz občine Šenčur čim bolj povezana. Ob tem bi se vsem,
ki materialno in finančno podpirajo delovanje kluba, lepo zahvalili in
jih povabili, da nam tudi v prihodnje stojijo ob strani. Hvala Občini
Šenčur, ŠD Šenčur, piceriji Pod kostanji in Tinexu, ki nam že od vsega
začetka izkazujejo podporo.

S kolesom na morje? Zakaj pa ne!
KMŠ-jevi kolesarji so se zbrali v Šenčurju ter se odpravili na pot, ki

je vsem predstavljala velik izziv. Odpeljali so se na slovensko obalo. Na
kolesarsko turo se je odpravilo šest kolesarjev in kolesarka: Matevž
Štefe, Jure Murko, Jan Krajger, Aleš Perič Močnik, Anže Vehovec,
Matic Murko in Maja Vidmar. Seveda pa so kot pravi športniki imeli s
seboj tudi spremljevalno ekipo, ki jih je ob poti spodbujala ter ob vrnitvi
poskrbela tudi za prevoz kolesarjev ter koles nazaj v Šenčur. Da pa so
bili kolesarji tudi videti kot prava ekipa, je poskrbel Štefan Čebašek, di-
rektor Tinexa, ki jim je podaril kolesarske drese. Tudi Klub mladih
Šenčur je kolesarjem podaril majico, ki jih bo čez vse leto spominjala
na njihov dosežek. Kolesarji so si po skoraj sedmih urah vožnje zaslužili
počitek ter sprostitev, zato smo do nedelje ostali na morskem zraku ter
se v nedeljo odpravili nazaj domov. Čestitke vsem kolesarjem.

Športni 3x3
3x3 ja, ampak ne tisti na srečki, smo morali na začetku pojasnjevati,

ko smo dobili idejo za športni dogodek. Šlo je namreč za ”šenčurski”
športni 3x3. V športnem parku Šenčur smo se zbrali v športnem in
timskem duhu. Klub mladih Šenčur je organiziral ŠPORTNI 3×3, kjer
so se udeleženci borili v treh športih: odbojki, nogometu in košarki.
Športnega 3×3 se je udeležilo šest ekip, ki so čas od 15. pa vse do 19.
ure preživele na igriščih. Boj za tretje mesto je potekal na
košarkarskem igrišču, za prvo mesto pa je pretehtala odbojkarska žoga.
Večer smo zaključili s pogostitvijo v gostilni Pri Jožu, kjer smo se
okrepčali po napornem dnevu.

Klub mladih Šenčur

Franci Erzin
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Mladi nogometaši iz Nogometnega kluba
Šenčur so julija zmagali na drugem sloven-
skem turnirju v nogometu na mivki v organi-
zaciji TV3 in Zveze prijateljev mladine Slove-
nije (MTG Turnir - Združeni za mir) in si pri-
služili udeležbo na mednarodnem turnirju, ki
te dni poteka v Oslu na Norveškem, kamor so
se odpravili včeraj (6. oktobra). Ob tej prilož-
nosti bodo prisotni tudi na razglasitvi Nobelo-
vega nagrajenca za mir. 

Kot je povedal njihov trener Ljubo Pegan, ki
v NK Šenčur trenira vratarje v mlajših selekci-
jah, ki igrajo mali nogomet, so fantje, stari od
12 do 14 let, na julijskem turnirju v Ljubljani
zastopali Gorenjsko. Žan Ovnik, Gregor
Kern, Nejc Tominc, Žan Celar, Žiga Celar,
Luka Jagodic, David Bobnar in Jan Lipar
so v svoji skupini najprej premagali ekipi
Ljubljane (9:0) in Štajerske (4:0), v finalu pa
še Primorsko (3:0). ”Fantje so igrali zares do-
bro, verjetno jim je koristil tudi predhodni šti-
rinajstdnevni trening, ki je potekal sredi dneva
v največji poletni pripeki, v kateri je potekal
tudi sam turnir. Tako so se navadili na žgoče
sonce, ki je drugim ekipam povzročalo kar
precej preglavic,” je dejal Pegan. 

V Oslo se je včeraj na žalost odpravilo le
šest od osmih članov gorenjske ekipe, ki so jih
s pomočjo dveh nogometašev iz NK Domžale
izbrali organizatorji (odpadla sta David Bob-
nar in Gregor Štern), pridružili pa so se jim še
štirje mladi nogometaši iz Ljubljane, Primor-

ske in Štajerske. Na Norveškem bo slovenska
ekipa sodelovala na mednarodnem turnirju
MTG Turnir - Združeni za mir, na katerem bo
nastopilo 25 ekip iz Skandinavije, vzhodne
Evrope in Afrike. Namen projekta Združeni za
mir je namreč zbliževanje otrok različnih na-
rodnosti in kultur ter krepiti razumevanje

miru, spoštovanja, strpnosti in kulturne razno-
likosti. Ob tej priložnosti bodo obiskali tudi
Nobelov center za mir, v Oslu pa se bodo na-
hajali ravno v času, ko bodo razglasili Nobe-
lovega nagrajenca za mir. 

Simon Šubic, 
foto: Matic Zorman

Mladi nogometaši na turnirju za mir
Na Norveškem te dni poteka MTG turnir - Združeni za mir, na katerem so tudi mladi šenčurski nogometaši. 

Mladi šenčurski nogometaši so na julijskem MTG Turnirju - Združeni za mir uspešno zastopali Gorenjsko. 

Kolesarska sekcija pri Društvu upokojencev
Šenčur je 23. septembra pri gasilskem domu na
Prebačevem organizirala srečanje kolesarjev
občin Šenčur in Preddvor. Pri izvedbi srečanja
so sodelovali tudi veterani Prostovoljnega ga-
silskega društva Prebačevo-Hrastje, ki so kole-
sarjem pokazali gasilsko tekmovalno vajo in
predstavili opremo. Na koncu srečanja so izve-
dli tudi tekmovanje v polževi vožnji s kolesi.
Srečanje je bilo družabnega pomena, udeležila

pa sta se ga tudi Janez Sušnik, predsednik šen-
čurskega društva upokojencev, in podpredsed-
nica preddvorskega društva upokojencev. ”Vsi
smo se srečanja udeležili s kolesi, opremljeni z
varnostnimi čeladami in tako prispevali svoj
delež k tednu mobilnosti in varnosti. Na osno-
vi zadovoljstva vseh udeležencev smo se odlo-
čili, da prihodnje leto srečanje organizirajo
Preddvorčani,” je povedal predsednik kolesar-
ske sekcije Viktor Pravst. S. Š.

Kolesarji skupaj z gasilci

Dan kolesarjenja po 
novem septembra

Kolesarsko društvo Šenčur je običajno dan
kolesarjenja organiziralo ob dnevu državno-
sti (25. junija), letos pa so ga izpeljali prvo
septembrsko soboto. Kot je povedal pred-
sednik društva Bojan Udovič, so se na kon-
cu vsi strinjali, da je jesenski termin primer-
nejši, zato bo ta postal tradicionalen. Okoli
250 rekreativnih kolesarjev se je sicer pope-
ljalo po običajni poti po občini Šenčur, po-
tek kroga so morali spremeniti le zaradi
gradnje na cesti Milje-Visoko. Kolesarski
dan so kot običajno končali pred gasilskim
domom v Šenčurju, kjer je potekalo družab-
no srečanje. S. Š., foto: arhiv Jurij
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Bojan Ropret iz Hotemaž, član športnega
društva BAM.Bi, je na svetovnem prvenstvu
kategorij Master v cestnem kolesarstvu v Sta-
velotu v Belgiji osvojil prestižno mavrično ma-
jico. Na prvenstvu, ki je bilo za amaterje prvič
organizirano pod okriljem mednarodne kole-
sarske organizacije UCI, so kolesarji in kole-
sarke nastopali v vožnji na čas in v cestni pre-
izkušnji.

Na trasi, ki je zelo spominjala na spomladan-
ske klasike profesionalcev, je Bojanu z dovrše-
no taktično in tehnično vožnjo uspelo doseči
rezultat, ki ga je imel v glavi že dolgo časa in
za katerega je delal, kot je bil navajen še iz ča-
sov, ko se je s kolesarjenjem ukvarjal profesio-
nalno. Tekmece je zlomil na njemu svojstven
način in napadel tam, ko tega ni nihče pričako-
val oziroma zmogel. Manj žlahtni medalji sta
si razdelila Nizozemca.

Da je bil v času svetovnega prvenstva v zares
odlični formi, je Bojan Ropret dokazal tudi na
kronometru, kjer sta mu zgolj dve sekundi
zmanjkali do zlatega Belorusa.

Odlično je na svetovnem prvenstvu tekmova-
la tudi Andreja Jagodic, prav tako članica
športnega društva BAM.Bi, saj je postala sve-
tovna podprvakinja v kronometru, hkrati pa je
osvojila še peto mesto v cestni preizkušnji. An-
dreja se intenzivno s kolesarstvom ukvarja šele

tretje leto, letos pa ji je že uspel velik podvig,
ko je zmagala na slovitem slovenskem DOS-u
in na Češkem postala tudi evropska prvakinja
v cestni preizkušnji. Vsestranska športnica iz
Cerkelj ima upravičeno visoke cilje tudi za pri-
hodnost, saj z izjemno voljo in hitrim učenjem
kolesarske tehnike napreduje z velikimi koraki.

Poleg teh uspehov so člani ŠD BAM.Bi v le-
tošnji sezoni osvojili še šest naslovov amater-
skih državnih prvakov in sicer Boštjan Dacar
v gorski vožnji, Vida Uršič in Primož Poren-
ta v kronometru ter Bojan Ropret, Andreja Ja-
godic in Vida Uršič na cestni dirki.

Aleš Kalan

Bojan Ropret svetovni prvak
Nekdanji slovenski reprezentant Bojan Ropret je na amaterskem svetovnem kolesarskem prvenstvu osvojil

mavrično majico. 

Hotemažan Bojan Ropret (na sredini) je Belgiji premagal vso konkurenco.

Računovodska in davčno svetovalna
hiša z 20-letno tradicijo

Prednosti našega podjetja so:

■ visoko izobražen in z znanjem dobro podkovan kader, 
ki je vedno na voljo

■ nenehno izobraževanje zaposlenih
■ hitre in učinkovite storitve
■ posebna znanja, ki jih naročnik v svojem podjetju nima
■ konkurenčne cene
■ dobro ime na področju računovodske stroke
■ ponudba številnih raznolikih storitev
■ dovolj velik servis, da se lahko spopade z vsemi 

nepredvidljivimi situacijami
■ dobro poznavanje računovodskih, davčnih, delovno pravnih 

in drugih predpisov
■ sprotno seznanjanje naročnika z rezultati poslovanja
■ zavarovanje poklicne odgovornosti pri zavarovalnici
■ člani združenja računovodskih servisov pri GZS
■ povezovanje s strokovnjaki s področja računovodstva, 

davkov, revizije, prava

FRANŠIZNA SKUPINA

Mlakarjeva ulica 76, 4208 Šenčur,
Tel.: 04/279 10 00, fax: 04/279 10 30          www.sconto.si
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www.gorensjkiglas.si

BON V VREDNOSTI 

20eur
pri nakupu v 
Centru očesne optike

www.gorensjkiglas.si

BON V VREDNOSTI 

20eur
pri nakupu v 
Centru očesne optike

www.gorensjkiglas.si

BON V VREDNOSTI 

20eur
pri nakupu v 
Centru očesne optike

knjiga 
Pozdravljene gore II

Pozdravljene, gore II
Jelena Justin

ali darilni bon 
za refleksno masažo

stopal

ali palični 
mešalnik 
BOSCH  ali

darilni bon 
za Očesno optiko Naklo 

v vrednosti 20 EUR

Darila za nove naročnikeDarila za nove naročnike

Naročilnico pošljite na Gorenjski glas, Bleiweisova cesta 4, 4000 Kranj ali pokličite na 04/201 42 41.N
A
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❍ Na Gorenjski glas se želim naročiti najmanj za eno leto (cena izvoda je 1,50 EUR). 
Brezplačno ga bom prejemal 3 mesece, prejel bom od 10- do 25-odstotni popust, enkrat
mesečno brezplačno objavo malega oglasa, veliko zanimivega branja in darilo.

Ime in priimek:

Naslov:

Poštna številka in kraj:

Tel.:                                                           Podpis:

w
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vzglavnik Dremavček

ali
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”Zaradi različnih vzrokov, ki
smo jih v preteklosti že večkrat
predstavili, smo se v klubu odloči-
li, da nadaljujemo kot samostojna
pravna oseba, za kar smo pridobi-
li tudi soglasje Košarkarske zveze
Slovenije,” je povedal predstavnik
kluba Aleš Puhar. Šenčurski ko-
šarkarji so se v tej sezoni strokov-

no in organizacijsko okrepili. Klu-
bu z nasveti med drugim pomaga
tudi nekdanji trener Martin Gore-
nec. V tekmovanjih KZS nastopa-
jo z vsemi selekcijami od U-10 do
članov. Ob tem vabijo vse, ki se
želijo priključiti, naj pokličejo
vodjo mlajših selekcij Marka Ro-
nerja (040/718 349). Za vse druge

informacije se lahko obrnejo tudi
na sekretarko kluba v prostorih
kluba v športni dvorani Šenčur.

Članska ekipa nastopa v 2. Slo-
venski košarkarski ligi (bivša 1.B
liga). Začeli so z zmago v prvem
krogu lige, prav tako so se že uvr-
stili v 3. krog pokala Spar (povrat-
na tekma s Slovanom bo v Šen-
čurju 11. oktobra ob 20. uri). Vse
domače tekme v ligi igrajo ob pet-
kih ob 20. uri. 

Članska ekipa je v tej sezoni do-
živela kar precej sprememb, saj je
odšlo pet igralcev, med njimi dva
v 1. ligo, prav tako pa jih je pet
prišlo (Dragan Pušič, Anel Blaže-

vič, Aljoša Krišto, Klemen Bala-
žič in Jure Eržen). Ekipi so pri-
ključili tudi tri mladince. Trener
moštva ostaja Gregor Jeras, po-
magata pa mu Simon Kuhar in
Bogdan Predan. Cilj moštva je
osvojitev prvega mesta. 

”V klubu smo zelo veseli, da
kljub težkim gospodarskim raz-
meram Gorenjska gradbena druž-
ba ostaja naš glavni sponzor, za
podporo pa smo hvaležni tudi
vsem ostalim pokroviteljem, do-
natorjem in vsem drugim, ki po-
magajo šenčurski košarki,” je še
dejal Puhar. 

Simon Šubic

Košarkarji na samostojni poti
Košarkarski klub Šenčur Gorenjska gradbena družba je v letošnjo sezono stopil tudi na samostojno pot. 

Članska ekipa v letošnji sezoni

Pooblaščeni smo za naslednje vrste kritin:
TRIMO TREBNJE, BRAMAC, TONDACH, SALONIT, RAVNE STREHE -

SARNAFIL, TEGOLA, OKNA VELUX, DECRA, GERARD

Poslovna cona A 55, 4208 Šenčur
tel.: 04/25 15 900, 
fax: 04/25 15 901

e-pošta: streha.kuhar@siol.net
gsm: 041/614 105

KROVSTVO
TESARSTVO
KLEPARSTVO

KROVSTVO
TESARSTVO
KLEPARSTVO

Domače tekme KK Šenčur Gorenjska gradbena
družba 
7. 10. Litija 
21. 10. Radenska Creativ Sobota
28. 10. Splošna plovba Portorož 
11. 11. Grosuplje 
25. 11. Triglav Stražišče 
9. 12. Tinex Medvode 

Vse tekme se igrajo v petek ob 20. uri. 

D
AV

ID
 Š

TR
AJ

H
AR

 S
. 

P
.,

 P
IP

AN
O

VA
C

E
S

TA
 5

7
, 

Š
E

N
Č

U
R



20 - J U R I J

”Namen zbornika je opisati 60-letno zgodo-
vino športa v Šenčurju in 50 let delovanja
športnega društva in njegovih sekcij. Vsebino
za zbornik sem črpal iz dokumentacije, ki jo
hrani društvo, precej podatkov pa sem poiskal
tudi iz drugih virov po vsej Gorenjski, iz po-
govorov s starejšimi člani in iz njihovih oseb-
nih arhivov. S presledki je knjiga nastajala šti-
ri leta, tekst pa je lektoriral Martin Kadi-
vec,” je pojasnil avtor zbornika Andrej Ra-
kar.

Kot pravi Rakar, ima ŠD Šenčur vzorno ure-
jeno dokumentacijo, vseeno pa je imel kar pre-
cej dela tudi s pridobivanjem manjkajočih po-
datkov in fotomateriala. ”Najtežje je bilo zbra-
ti material za nogomet in odbojko. Gre za prvi
dve sekciji v društvu, zato o začetnih letih ob-
staja malo podatkov. Prva leta so tako opisana
na podlagi pripovedovanj tedanjih članov druš-
tva, funkcionarjev in športnikov, nekaj sem
imel tudi svojega arhiva. Vsak podatek sem
poskušal preveriti vsaj še pri dveh, treh ljudeh,

tako za vsem zapisanim v zborniku stojim. Ob-
javljeni podatki so verodostojni. Naštevanje
zaslužnih članov pri posameznih projektih je
bilo zelo delikatno opravilo. Omenil sem jih
veliko, seveda pa obstaja možnost, da je kdo
nenamerno izpadel, zato pričakujem tudi kakš-
no kritiko.”

”Pri nastajanju zbornika sem se trudil, da bi
vso zadevo opisal čimbolj zanimivo in dovolj
kratko. Mislim, da mi je tudi uspelo. Če pa bi
še kdaj pisal o zgodovini šenčurskega športa,
bi se pisanja lotil na drugačen način. Podrob-
neje bi opisal težave ob posameznih gradnjah,
tudi osebne zgodbe, kar je za bralca zagotovo
zanimivo. Dobro bi bilo vedeti, koliko truda,
časa in odrekanja je bilo potrebno, da imamo
danes v Šenčurju tako razvit šport in športno
infrastrukturo. Prvi stavki so že napisani,” je
še namignil Rakar. ŠD Šenčur bo sicer to jesen
pripravil tudi slovesnost ob 50-letnici ustano-
vitve. 

Simon Šubic

Izšla kronika šenčurskega športa
Te dni je v nakladi tisoč izvodov izšel zbornik Naša športna leta. Kroniko Športnega društva Šenčur ob 

50-letnici ustanovitve je napisal dolgoletni športni delavec Mitja Rakar. 

Naslovnica zbornika Naša športna leta

Z Društvom prijateljev mladine Šenčur vsako leto postavimo po Pi-
panovi ulici novoletne smrečice, s katerimi praznično okrasimo vas.
Šenčur je postal po tem že kar prepoznaven, saj si jih ogledujejo obis-
kovalci od blizu in daleč. Okrašujejo jih otroci iz vrtca, šole in društva.
Okraski na smrečicah so iz recikliranega in naravnega materiala. Va-
nje je vložene veliko domišljije, izvirnosti in dela. 

Odločili smo se, da bi smrečicam poiskali ”botra” oziroma donator-
ja. Botri so lahko fizične osebe ali podjetja. Cena botrstva je za fizič-
ne osebe 50 evrov, za podjetja 100 evrov. Darovalci bodo napisani na
tablicah ob smrečici. Smrečico za botrstvo si bo lahko izbral vsak sam.
Najbolj izvirne smrečice bodo nagrajene in izkupiček namenjen sku-
pini, vrtcu ali društvu, ki je smrečico okrasilo. Prispevek okraševalcu
bo le od prvo napisanega na tablici, kajti več donatorjev si lahko izbe-
re isto smrečico. Druga donatorska sredstva bodo namenjena za orga-

nizacijo zabave na prostem Novoletni direndaj, ki postaja že tradicio-
nalna in jo letos nameravamo podaljšati na več dni. K sodelovanju
bomo povabili vse krajevne skupnosti v občini. Nekaj sredstev nam
primakne občina, vendar sredstev ni dovolj za pokritje kvalitetnejšega
programa, ki ga načrtujemo. 

Kljub kriznim časom bi radi pripravili veselo novoletno vzdušje, ob
katerem bomo vsaj za nekaj časa pozabili na vsakdanje skrbi. 

Že sedaj vas vabimo, da se naših zabav udeležite. Ne bo vam žal.
Za posredovanje podrobnejših informacij se obrnite na vodjo pro-

jekta Dragico Markun (tel. 04/2511950; 031/68 10 73; e-pošta 
dragica.markun@gmail.com) in predsednico društva prijateljev
mladine Šenčur Metko Boncelj (tel. 041/711 190; e-pošta 
metka.boncelj@gmail.com).

Dragica Markun

Novoletnim smrečicam iščemo ‘’botra’’
Odločili smo se, da bi novoletnim smrečicam na Pipanovi ulici poiskali ”botra” oziroma donatorja. 

Botri so lahko fizične osebe ali podjetja.

Otroška folklorna skupina 
Vrtavke drugič v Kamniku
Otroška folklorna skupina Vrtavke,

ki deluje kot sekcija pri društvu prija-
teljev mladine, se je že drugo leto
udeležila povorke na Dnevih narodnih
noš in oblačilne dediščine v Kamni-
ku. Predstavili so se v kmečkih kostu-
mih iz začetka 19. stoletja. Ker je za
Šenčur značilen krompir, je šla večja
kmečka družina na polje pobirati
krompir. Dojenčke in manjše otroke
so peljali v otroških vozičkih, starih
od 60 do 90 let. 

D. M., foto: S. Štern




